

Impressum / Legal Notice

Information according to Section 5 DDG (Germany)

<https://pilottrainingmentoring.com>

Last Updated: 25/06/2026

About this Website

English: Pilot Training Mentoring is a private, non-commercial community website created to support and inspire current and future pilots. The website provides general information, guidance, educational resources, and opportunities for members of the aviation community to share knowledge and experiences.

No paid memberships are offered, and the website does not provide commercial services.

Deutsch: Pilot Training Mentoring ist eine private, nicht-kommerzielle Community-Website, die gegründet wurde, um angehende und aktive Pilotinnen und Piloten zu unterstützen und zu inspirieren. Die Website bietet allgemeine Informationen, Orientierungshilfen, Lernmaterialien sowie die Möglichkeit zum Austausch von Wissen und Erfahrungen innerhalb der Luftfahrtgemeinschaft.

Es werden keine kostenpflichtigen Mitgliedschaften angeboten und keine kommerziellen Dienstleistungen erbracht.

Responsible for Editorial Content

English: Responsible for editorial content in accordance with Section 18 of the German State Media Treaty (MStV):

Stephanie Burn. Address as stated above.

Deutsch: Verantwortlich für den redaktionellen Inhalt gemäß § 18 Medienstaatsvertrag (MStV):

Stephanie Burn. Anschrift wie oben.

Disclaimer

English: The information published on this website is provided for general educational and informational purposes only. While every effort is made to ensure that the information is accurate and up to date, no guarantee can be given regarding its completeness, accuracy, or currency. Nothing published on this website replaces official information, regulations, manuals, guidance, or requirements issued by aviation authorities, airlines, flight schools, aircraft manufacturers, or other competent organisations. Users should always refer to the latest official publications when making training or operational decisions.

Deutsch: Die auf dieser Website veröffentlichten Informationen dienen ausschließlich allgemeinen Bildungs- und Informationszwecken. Obwohl alle Inhalte mit größter Sorgfalt erstellt werden, kann keine Gewähr für deren Vollständigkeit, Richtigkeit oder Aktualität übernommen werden. Die Inhalte dieser Website ersetzen keine offiziellen Informationen, Vorschriften, Handbücher, Richtlinien oder Anforderungen von Luftfahrtbehörden, Fluggesellschaften, Flugschulen, Flugzeugherstellern oder anderen zuständigen Organisationen. Für Ausbildungs- oder betriebliche Entscheidungen sind stets die jeweils aktuellen offiziellen Veröffentlichungen maßgeblich.

Liability for External Links

English: This website contains links to external websites operated by third parties. As the operator of this website, I have no influence over the content of those websites and therefore accept no

responsibility or liability for their content. Responsibility for linked content rests solely with the respective website operators.

Deutsch: Diese Website enthält Links zu externen Internetseiten Dritter. Auf deren Inhalte habe ich keinen Einfluss und übernehme daher keine Verantwortung oder Haftung für deren Inhalte. Für die Inhalte der verlinkten Seiten sind ausschließlich deren jeweilige Betreiber verantwortlich.

Copyright

English: Unless otherwise stated, all original content published on this website, including text, graphics, logos, and other materials, is protected by copyright. Reproduction, distribution, or use beyond the limits permitted by copyright law requires prior written permission from the respective copyright holder.

Deutsch: Soweit nicht anders angegeben, unterliegen alle auf dieser Website veröffentlichten Inhalte, einschließlich Texte, Grafiken, Logos und sonstiger Materialien, dem Urheberrecht. Eine Vervielfältigung, Verbreitung oder sonstige Nutzung außerhalb der gesetzlichen Urheberrechtsbestimmungen bedarf der vorherigen schriftlichen Zustimmung des jeweiligen Rechteinhabers.

Contact

English: If you have any questions regarding this website or its content, please contact:
Email: info@pilottrainingmentoring.com

Deutsch: Bei Fragen zu dieser Website oder ihren Inhalten kontaktieren Sie bitte:
E-Mail: info@pilottrainingmentoring.com
Angaben gemäß § 5 DDG (Deutschland)

Website Owner / Responsible Person:

Stephanie Burn
Naugarder Straße 52
10409 Germany
Email: info@pilottrainingmentoring.com
Website: www.pilottrainingmentoring.com